

George Cai

CALENDAR

Fri, Feb 28

Mental Health Awareness Week

Sat, Feb 29

Reaching Out Saves Lives 5K Walk, 9am

Sun, Mar 1

Freshman Parent Network Social, 4pm

Mon, Mar 2

Alternate Schedule ([see calendar](#))

Winter Sports Awards Ceremony, 6:30pm

Tue, Mar 3

Alternate Schedule ([see calendar](#))

Wed, Mar 4

Alternate Schedule ([see calendar](#))

Thu, Mar 5

Alternate Schedule ([see calendar](#))

Fri, Mar 6

Local Holiday, NO SCHOOL

Mon, Mar 9

Local Holiday, NO SCHOOL

NOTE: Dates and times of events are as of the date of this publication and may change. Be sure to check the [Gunn Calendar](#) for any last minute changes. For corrections or additions to the Calendar, contact [Martha Elderon](#).

日历

2月28日, 星期五

心理健康意识周

2月29日, 星期六

拯救生命5K步行, 上午9点

3月1日, 星期日

9年级家长网络社交, 下午4点

3月2日, 星期一

备用时间表 (请参阅日历[see calendar](#))

冬季运动颁奖典礼, 下午6:30

3月3日, 星期二

备用时间表 (请参阅日历[see calendar](#))

3月4日, 星期三

备用时间表 (请参阅日历[see calendar](#))

3月5日, 星期四

备用时间表 (请参阅日历[see calendar](#))

3月6日, 星期五

当地假期, 不上学

3月9日, 星期一

当地假期, 不上学

注意: 事件的日期和时间是截至本出版物发行之日, 并且可能会发生变化。确保检查Gunn日历是否有任何最新更改。有关日历的更正或补充, 请与[Martha Elderon](#)联系。

Emily

GUNN NEWS & EVENTS

Please take a moment to read this [update on the Coronavirus](#) from PAUSD Superintendent Dr. Don Austin. February 27, 2020.

Reaching Out Saves Lives 5k Walk!

Sat, Feb 29, 9:00-11:00am

[ROCK \(Reach Out Care Know\)](#) will host Gunn's Third Annual Mental Health Walk. The walk, Reaching Out Saves Lives, is a community event to wrap up Gunn's Mental Health Week. The walk is a 5k from Gunn's track to Bol Park and back again. The track will have tables that feature different mental health organizations from around the community.

-- Sponsors are needed to make this event possible. In-kind donations (i.e., food and drinks, t-shirts, entertainment, signage) and monetary donations (Companies, Organizations, and Individuals) are greatly appreciated.

-- If you would like to donate, you can do so [here](#) under the ROCK button

-- Register for the walk [here](#).

--If you have any questions, please contact [Kate Williams](#), Co-VP of ROCK

Gunn新闻与活动

请花一点时间阅读PAUSD主管Don Austin博士有关冠状病毒的更新。2020年2月27日。

伸出援助之手可以拯救5k Walk !

2月29日, 星期六, 上午9:00-11:00

[ROCK \(Reach Out Care Know\)](#) 将举办Gunn的第三届年度心理健康步行赛。这次步行是“拯救生命”，是一场社区活动，旨在结束Gunn的心理健康周。从Gunn的步道到Bol Park再走5公里。赛道将有一些表格，这些表格以社区中不同的精神卫生组织为特色。

-需要赞助商才能使此活动成为可能。实物捐赠（即食品和饮料，T恤衫，娱乐，标牌）和金钱捐赠（公司，组织和个人）受到极大的赞赏。

-如果您想捐款，可以在[ROCK](#)按钮下捐款

-在[这里](#)注册步行。

-如有任何疑问，请联系ROCK副总裁Kate Williams

T3 Angela Guo

Freshman Parent Network Social

Sun, Mar 1: 4-7pm, Eichler Swim & Tennis Club

We hope you can come to the Freshman Parent Network Social this Sunday. Please help us figure out how much food to buy or sign-up to bring a side by RSVP'ing [here](#).

新生家长社交

3月1日, 星期日: 4-7pm, Eichler游泳和网球俱乐部

我们希望您能在本周日参加新生家长社交活动。请帮助我们确定要购买多少食物，或注册带食物：[RSVP](#)。

Winter Sports Awards Ceremony

Mon, Mar 2, 6:30pm, Titan Gym

Come out and celebrate our Winter athletes at the Sports Awards Ceremony on Monday, March 2nd at 6:30PM in Titan Gym! Our athletes work very hard and it shows. This is an incredible season of success, so come out to show your appreciation for our dedicated Titan athletes. A reception, with refreshments, will be held immediately following the ceremony so families and students have an opportunity to congratulate the athletes in person. Great job Titans!

冬季运动颁奖典礼

3月2日, 星期一, 下午6:30, Titan Gym

快来参加3月2日星期一下午6:30在Titan体育馆举行的体育颁奖典礼，庆祝我们的冬季运动员！我们的运动员非常努力工作，这是一个令人难以置信的成功赛季，所以欢迎参加我们对敬业运动员的感谢。颁奖典礼后将立即举行酒会，家人和学生有机会亲自祝贺运动员。加油！

T4Danny

****UPDATED**** Gunn Annual Service Day: Seven Chaperones (of 27) Still Needed

Thu, Mar 12, 8:00 AM-no later than 2:15 PM

Fri, Mar 13, 8:25 AM-3:00PM (on campus service times will vary)

Each year, Youth Community Service (YCS) sponsors the popular Gunn Service Day, affording students the opportunity to be of service to a local community non-profit service agency. All projects have student leaders. Chaperones serve as the adults to support the student leaders. For off-campus projects, on March 12, students travel in buses to service sites. On campus projects, on March 13, are held in the school library. Adult chaperones are ESSENTIAL to accompany the student-led teams. Please visit the [Gunn website](#) to sign up and to watch for updates. Questions: nhesterman@pausd.org and ashley@youthcommunityservice.org.

Spring Job Fair

Fri, Mar 13 during lunch in front of the guidance building

Come and meet local businesses who are interested in recruiting your child to be their next employee! For more information, please contact: Rachael Kaci the PAUSD work experience teacher, rkaci@pausd.org

****更新****Gunn年度服务日：仍需要七个家长陪同（共27个）

3月12日，星期四，8：00 AM-不迟于2:15 PM

3月13日，星期五，上午8:25-下午3:00（校园服务时间会有所不同）

青年社区服务（YCS）每年都会赞助受广大群众欢迎的Gunn服务日，并为学生提供向当地社区非营利服务机构服务的机会。所有项目都由学生领导。家长们将作为成年人来帮助学生领袖。对于校外的活动项目，3月12日，学生乘坐公共汽车前往服务地点。关于校园项目，将于3月13日在学校图书馆举行。家长是监护学生领导团队的必要条件。请访问Gunn网站注册并观看更新。问题：nhesterman@pausd.org和ashley@youthcommunityservice.org。

春季招聘会

3月13日，星期五，中午

快来了解一下这些有兴趣招募您的孩子的公司！有关更多信息，请联系：PAUSD工作资深教师 Rachael Kaci, rkaci@pausd.org

T5

****NEW**** Gunn Theatre Spring Play: Romeo & Juliet

Gunn Theatre is excited to bring Shakespeare's most popular play to Spangenberg Theatre this Spring. The intense feud between the Montague and Capulet families devastates the city of Verona and foreshadows tragic consequences for young Romeo and Juliet. Revenge, passion and a secret marriage lead the world's most famous star-crossed lovers to a harrowing end.

Tickets and more information available at www.gunntheatre.org.

Opening Night Performance - Friday 3/13, 6:00pm Gala and 7:30pm Reception (\$25/person)

Evening shows at 7:30pm (\$15/adult, \$10/student): Sat 3/14, Thurs 3/19, Fri 3/20, Sat 3/21

Matinees (\$10/adult, \$5/student): Wed 3/18, Sat 3/21

Lockheed Martin Internship

The application for the 2020-2021 year is open. Please submit your application [through this link](#). Applications will close on Friday, March 6, 2020, at 3:00 pm. Students will be notified of the status of their applications in April. For more information, contact Rachael Kaci: rkaci@pausd.org

Edward

Gunn PTSA Wants You!

Are you interested in connecting with other Gunn parents and making a positive impact on our school and community? Then we welcome you to join the Gunn PTSA! We have a terrific PTSA Exec Board and a variety of available PTSA roles. Whatever your interests and whatever time you have to give, we'll find a role for you. Email Jen Schultz at jen.h.schultz@gmail.com if interested.

UPDATED Academic Center - Tutors Needed

Did you know that you can increase your own learning by helping others?

\冈恩·PTSA想要你！

您是否有兴趣与Gunn的其他父母建立联系并对我们的学校和社区产生积极影响？然后，我们欢迎您加入Gunn PTSA！我们有一个了不起的PTSA执行委员会和各种可用的PTSA角色。无论您的兴趣是什么，也无论您要付出什么时间，我们都会为您找到角色。如有兴趣，请发送电子邮件至 jen.h.schultz@gmail.com 给Jen Schultz。

更新学术中心-需要辅导员

您是否知道可以通过帮助他人来增加自己的学习？

T7Meiting

You have a unique opportunity to help yourself learn deeper by tutoring a peer student. The Academic Center has 3 opportunities right now.

- 1) **PHYSICS tutor during A- or G- periods.**
- 2) **Mandarin-speaking IAC tutor during F Prep.**
- 3) **Organization Skills Monday, Wednesday or Friday after school.**

If you like to keep on top of your course load by organizing, color coding, day journaling, scheduling or bullet journaling, come share your skills with a Gunn student.

If you can tutor one of these students, please come in to the AC in D-2 or sign up on [gunn.tutorbook.app](#). You will be awarded Community Service hours for your time.

Thank you, Pam Steward in the AC

Gunn Parents: Sign Up for Parent Networks if you haven't already

Parent Network Coordinators send out important information and announcements, as well as host monthly socials/coffees, so that the parents in each grade can stay informed and connected. If you aren't yet signed up for the **Parent Network** in your grade (i.e. have not received any emails specific to your grade -- Class of 2023, Class of 2022, etc.), but would like to receive the information, please send email to the **Parent Network Coordinators** listed below:

您有独特的机会通过辅导同伴学生来帮助自己进一步学习。学术中心现在有3个机会。

- 1) **A或G期间的物理老师。**
- 2) **F period 有空课期间会说普通话的IAC辅导老师。**
- 3) **放学后周一，周三或周五的组织技能。**

如果您希望通过组织，颜色编码，日间日记，日程安排或项目符号日记来保持课程负荷，请与Gunn学生分享您的技能。

如果您可以辅导其中一名学生，请以D-2身份进入AC，或在[gunn.tutorbook.app](https://gunntutorbook.com)上注册。您将在自己的时间内被授予社区服务时间。

谢谢AC的Pam Steward

Gunn父母：如果尚未注册，请注册父母网络

家长网络协调员发送重要的信息和公告，并主持每月的社交活动/咖啡馆，以便每个年级的家长都能保持了解和联系。如果您尚未注册您所在年级的**父级网络**（例如，尚未收到有关该年级的任何电子邮件-2023年级，2022年级等），但希望收到此信息，请发送通过电子邮件发送给以下列出的**父级网络协调员**：

T8Jane

-- Class of 2020 (senior parents) - 2020pncoordinator@gunnpta.org -

Annie Bedichek and Sigrid Pinsky

-- Class of 2021 (junior parents) - 2021pncoordinator@gunnpta.org -

Julie Dubrouillet and Nisha Datta

-- Class of 2022 (sophomore parents) - 2022pncoordinator@gunnpta.org -

Jennifer Schultz and Masha Doty

-- Class of 2023 (freshman parents) - 2023pncoordinator@gunnpta.org -

Lili Nova-Roessig, Annie Bedichek, Ramji Digumarthi

More information on Gunn Parent Networks is available on the [Gunn PTSA website Parent Networks page](#). Thank you!

Info on Senior Picnic and Grad Night Party Tickets

Senior Picnic at the Santa Cruz Boardwalk: Tuesday, June 2 from 10:30am to 4:30pm

Grad Night Party: Wednesday, June 3 from 8:30pm to 2:30am

-- Early Bird registration deadline: March 20

-- Final registration deadline: April 24

-- Here is the [form](#) that needs to be filled out.

-- The [FAQs](#) for all the answers.

-- The [fund raising form](#) that we are asking parents for donations for students in financial need.

Contact us with any questions at gunn.seniorparty@gmail.com.
Grad Night Committee

-2020级（12年纪父母）-2020pncoordinator@gunnpta.org-
安妮·贝迪切克（Annie Bedichek）和西格丽德·平斯基（Sigrid Pinsky）
-2021级（11年纪父母）-2021pncoordinator@gunnpta.org-
朱莉·杜布罗耶特（Julie Dubrouillet）和妮莎·达塔（Nisha Datta）
-2022级（10年纪父母）-2022pncoordinator@gunnpta.org-
珍妮佛·舒尔茨和玛莎·多蒂
-2023级（9年纪父母）-2023pncoordinator@gunnpta.org-
Lili Nova-Roessig, Annie Bedichek, Ramji Digumarthi
可在Gunn PTSA网站的“家长网站”页面上获得有关Gunn家长网站的更多信息。谢谢！

有关12年纪野餐和毕业派对门票的信息

圣克鲁斯木板路的高级野餐：6月2日，星期二，上午10:30至下午4:30

毕业晚会：6月3日，星期三，晚上8:30至2:30

-早期注册截止日期：3月20日

-最终注册截止日期：4月24日

-这是需要填写的[表格](#)。

-所有答案的常见[问题](#)解答。

-我们要求父母为有经济需要的学生捐款的[筹款表格](#)。

如有任何疑问，请与我们联系，网址为gunn.seniorparty@gmail.com。

毕业晚会委员会

T9 Hannah

Gunn Foundation

Are you interested in helping to support Gunn High School seniors in furthering their education? The Gunn Foundation is accepting applications for new Trustees who want to join the Board in support of the Foundation's Mission, which is to provide need-based scholarships to college bound Gunn seniors. To learn more about the Gunn Foundation, visit our website or contact Althea Brown, Nominating Committee Chair, at thegunnfoundation@gmail.com. To apply to join the Board, click [here](#).

Gunn 基础

你有兴趣帮 Gunn 的基础吗？Gunn 基础帮学生那到钱所以他们可以继续学习在大学。我们要想要帮助 Gunn 基础的人。我们现在接受申请。如果想要跟多信息，找 Althea Brown，我们的提名委员会主席在 thegunnfoundation@gmail.com。如果想申请加入董事会，到[这里](#)。

Gunn Athletics

Winter Sports Awards Night is Mon, Mar 2 at 6:30pm Titan Gym

-- This week's [Spirit Corner](#)

-- Welcome to our [Titan Athletics Spirit Corner](#) where we'll highlight key news from Gunn Athletics each week.

Gunn 运动

冬日球队颁奖之夜是星期一，三月二号在 6:30 pm 在 Titan 健身房。

-- 这个礼拜的 [精神角](#)

-- 欢迎你们到 [Gunn 运动精神角](#) 去读每个礼拜球队的强调。

PAUSD & PTAC

PAUSD 和 PTAC

****NEW**** Superintendent's [Newsletter](#) and [PAUSD News](#).

****新的**** 主观的 [时事通讯](#) 和 [PAUSD 新闻](#).

T10 Sonia

****UPDATED**** Coronavirus Update

PAUSD and PTA Council are continuing to closely monitor guidance from the Santa Clara County Department of Education & Santa Clara County Public Health Department as this is an ongoing and evolving situation. Students/staff returning from mainland China arriving in the USA since February 3 should be excluded from school for 14 days, beginning the day after they left China. For further information, email health@paloaltopta.org

[Anti-Discrimination Message](#)

****UPDATED**** [US Department of State - Travel Advisory](#)

[CDC - How to TRAVEL Safely](#)

[CDC - Washing Hands](#)

[PAUSD - Coronavirus](#)

[Santa Clara County Office of Education - Coronavirus](#)

[Santa Clara County Public Health Department - Coronavirus](#)

[CDC - Coronavirus](#)

****更新**** 冠状病毒更新

由于病毒形势的持续发展，PAUSD和PTA委员会将继续密切跟进Santa Clara教育部和公共卫生部的指示。所有二月十三日以后由中国大陆回到美国的学生和员工都应从他们离开中国起自行从学校隔离十四天。请邮件联系health@paloaltopta.org获得更多有关信息。

[反歧视通知](#)

****更新**** [美国国务院 - 旅行咨询](#)

[CDC - 安全”旅行“指南](#)

[CDC - 勤洗手](#)

[PAUSD - 冠状病毒](#)

[Santa Clara教育部 - 冠状病毒](#)

[Santa Clara公共卫生部 - 冠状病毒](#)
[CDC - 冠状病毒](#)

Jackie

Motherload" screening on family cargo biking

Sun, Mar 1, 2-4:30pm, Greendell School, 4120 Middlefield Rd, Palo Alto

Sun, Mar 22, 2-5pm, Arrillaga Family Rec. Ctr., Sequoia Room, 700 Alma St., Menlo Park

“Motherload” is an award-winning, crowdsourced documentary about the increasing isolation and disconnection of the digital age, its planetary impact, and how cargo bikes could be an antidote. The \$5 ticket price will be donated to Silicon Valley Bike Exchange. A small showcase of family cargo bikes will be onsite. Registration required - limited seating available. Sponsored by Safe Routes to School, PTAC, and PAUSD. <http://wheelkids.com/palo-alto/motherload/>
Click [here](#) to register for the screening at the Menlo Park venue.

“Motherload”在家庭货运自行车上的放映

3月1日, 星期日, 下午2-4 : 30, 帕洛阿尔托市Middlefield Rd 4120号Greendell学校

3月22日, 星期日, 下午2点至5点, Arrillaga Family Rec. Ctr., Sequoia Room, 700 Alma St., Menlo公园

“Motherload”是一部屡获殊荣的众包纪录片, 内容涉及数字时代日益孤立和脱节, 其星球影响以及货运自行车如何成为解决方案。\$ 5的门票价格将捐赠给Silicon Valley Bike Exchange。一个小型家庭货车的陈列室将在现场。需要注册-座位有限。由“学校安全路线”, PTAC和PAUSD赞助。

<http://wheelkids.com/palo-alto/motherload/>

请点击[这里](#)以报名在Menlo公园的聚会[here](#)

****NEW** City of PA Mayor's Speech**

Wed, Mar 4, 6:30pm, Mitchell Park Library

PTAC - Invites You to Join Our Mayor Adrian Fine's State of the City Address. You will hear the amazing things our City has to offer and more. Don't miss it!

****新**Palo Alto市长演讲**

星期三, 3月4号, 6:30pm, Mitchell Park图书馆

PTAC - 邀请您参加我们的市长--Adrian Fine--的城市情况汇报。您将了解到我们社区提供的很好的事情以及其他更多的相关信息。不要错过!

T12

PTAC Invites Parents of Teens to a Teen Vape Talk By Teens - Palo Alto Youth Council (PAYC)

Thu, Apr 2, 7:30-9pm, Mitchell Park Community Center

PTAC invite all parents with students transitioning to middle and high schools to attend this talk on vaping by the students themselves. Hear from the teens directly so you can understand

better how to talk with your students. For more info, please contact Ms. Ganesan of Palo Alto Youth Council at 21dganesan@castilleja.org.

PTAC Invites Students to Apply for Grant Funding \$\$ - Now Available

The City of Palo Alto's ThinkFund grant program is a unique opportunity for high school students, either living in Palo Alto or attending school in Palo Alto, to receive a microgrant for their project or idea. In addition to funding, students will also receive mentorship and support in order to turn their vision for a project into reality. For more information on how to apply please visit [City of Palo Alto, CA - Think Fund](#).

T13 Claire

PTA Council seeks Officers and Committee Volunteers

Are you interested in being a part of the PTA council nomination committee? The charge of the nominating committee is to recognize and recruit the most qualified people available for elected a member of the PTA Council Executive Board and Collaborative Committees for the 2020-21 school year. As we are forming this nom-committee, we are looking for community members who have a passion for improving the educational experience of all students and preferably have experience on their school PTA or site council. We are currently seeking both nominations and expressions of interest from individuals in the community who would like to learn more about becoming a member of the PTA Council. Talk to us about stepping into a leadership role or how you can participate on a committee. Contact us at: parliamentarian@paloaltopta.org

COMMUNITY

****NEW**** Bullet Journaling Workshops for Youth

Sat 2/29, 3/14, 3/21, 3/28, 10am - 12pm, Mitchell Park Teen Center

These free bullet journaling workshops provide a space where students can cultivate creativity and organizational skills while de-stressing from academics. Bullet

PTA委员会寻求官员和委员会志愿者

您有兴趣成为PTA理事会提名委员会的一员吗？提名委员会的职责是认可和招募最有资格的人，以选拔2020-21学年PTA理事会执行委员会和合作委员会的成员。在组建这个nom-comitee时，我们正在寻找对改善学生教育充满热情的社区成员，最好是在其学校PTA或现场理事会上有经验的社区成员。我们目前正在寻求社区人士的提名和表达意愿，希望了解更多有关成为PTA理事会成员的信息请与我们联系担任领导角色或如何参加委员会的事宜。与我们联系：parliamentarian@palaltopta.org

社区

** NEW **青年子弹日记工作坊

周六2/29、3/14、3/21、3/28、10am-12pm, Mitchell公园青少年中心

这些免费的子弹式日记讲习班提供了一个空间，学生可以在此空间上培养创造力和组织技能，同时可以减轻学者的压力